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Nieuwsbrief 30 oktober 2021 

PvdA Zuid-Kennemerland 

 

We komen op stoom! Jij ook? 
Nog maar 5 maanden naar de gemeenteraadsverkiezingen. Onze ambitie is hoog: in elke 

gemeente een zetel erbij! Dat gaan we waarmaken met een mooi verkiezingsprogramma, 

een aantrekkelijke kandidatenlijst en een intensieve campagne.  

In de gemeenten wordt de laatste hand gelegd aan de verkiezingsprogramma’s.  In Haarlem 

is hiervoor een enquête onder de bewoners gehouden om de punten in het verkiezingspro-

gramma aan te scherpen. 370 Haarlemmers vulden de enquête via een QR-code in. 

 

Kandidaten 

De kandidaatstellingscommissies hebben de eerste gesprekken gevoerd. Deze week pre-

senteerden zo’n 18 kandidaten uit Heemstede, Haarlem en Bloemendaal zich aan de leden 

en de commissies. Het was een levendige bijeenkomst met gepassioneerde verhalen (zie 

foto). De kandidaten uit Zandvoort hadden politieke verplichtingen thuis. 

In de ALV van 17 november worden de lijsttrekkers vastgesteld, zodat zij nog kunnen advise-

ren over de samenstelling van de lijst en het verkiezingsprogramma. In de week van 13 de-

cember vindt de afronding plaats. Dan stelt elke gemeente in een plaatselijke ALV het verkie-

zingsprogramma en de kandidatenlijst vast. 

 

Campagne 

Haarlem is inmiddels concreet begonnen met campagnevoeren. Een team van zes mensen 

ging, voorzien van rozen, langs huizen in de Bomenbuurt en Rozenprieel. Door de inspire-

rende gesprekken kan onze verkiezingsboodschap weer specifieker worden uitgewerkt.  
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We mogen er trots op zijn dat zoveel mensen zich inzetten voor de partij en tijd vrijmaken om 

van de gemeenteraadsverkiezingen een succes te maken. Toch hebben we meer vrijwilligers 

nodig om het succes binnen te halen. Vooral als we de wijken ingaan hebben we meer 

menskracht nodig.  

 

Dus: kom ook in actie! 

Wil jij ook een keer mee op campagne? Het is erg leuk en 

leerzaam. En het kost weinig tijd (max 3 uur per keer). Het 

geeft niet als je dit nog nooit hebt gedaan.  We werken in 

tweetallen zodat je met een meer ervaren lid kunt optrekken.  

Samen zorgen we ervoor dat onze vier gemeenten socialer en 

duurzamer worden en meer gaan bouwen. 

André Broekmans, voorzitter PvdA Zuid-Kennemerland. 

 

Jong en oud op campagne 
Leuk om een aantal leden van het campagne-

team aan het woord te laten.. We praten met 

Piet de Vries (80 jaar en 8 jaar lid van de PvdA) 

en Timo Haver (29 jaar en sinds 2 jaar lid). 

 

Timo Haver: “De PvdA ging weer de wijk in. 

Rozen uitdelen in het Rozenprieel. Omdat we 

vanwege corona lang niet konden canvassen, is 

het voor mij nog betrekkelijk nieuw. De vorige 

keer liep ik met Maarten mee, deze keer kroop 

ik onder zijn vleugels vandaan en ging ik zelfstandig bij mensen aanbellen. De verhalen zijn 

zeer divers. De een wil niet eens met ons praten, de ander is dolblij aanspraak te krijgen.  

De een heeft niets te klagen, de ander heeft een waslijst aan verbeterpunten voor de wijk.  

Ik vond het moeilijk een rode draad te vinden in alle verschillende verhalen, maar twee pun-

ten die in ieder geval terugkwamen, waren: te veel auto’s en te weinig parkeergelegenheid in 

de wijk en te weinig groen. De meest opvallende uitspraak van een bewoner was: ‘Er zijn te 

veel sociale huurwoningen in deze wijk en dat is de oorzaak van alle problemen!’” 

 

Piet de Vries: “Het is vooral leuk om persoonlijke gesprekken te voeren. Ik begin meestal 

met de vraag of men weet dat er 16 maart volgend jaar verkiezingen zijn voor de gemeente-

raad en vraag wat voor hen belangrijke thema’s zijn voor de lokale politiek. Soms ontmoet je 

mensen die pas net in Haarlem wonen en alleen al blij zijn dat ze een huis gevonden heb-

ben. Die feliciteer je natuurlijk als eerste! Maar je informeert ook of ze de wijkraad kennen  

en verwijst naar het ombudsteam als er vragen of problemen zijn. Ik vind de zichtbaarheid 

van de PvdA juist in deze periode belangrijk en doe daarom vaak mee aan de campagnes.  

Wat wel beter kan is de voorbereiding. Eigenlijk zou je bij de start meer moeten weten over 

de problematiek die in een wijk speelt, het is fijn als er altijd een raadslid bij is en dat je op 

basis van een stratenplan in duo’s een aantal straten voor je rekening neemt.”  
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Begrotingsraad 
Naast de presentatie van een “beleidsarme” 
begroting op 4 november kent ook de raads-
vergadering van 11 november minder besluit-
punten dan wij doorgaans gewend zijn. Waar-
schijnlijk zullen  twee onderwerpen wel voor 
debat zorgen..  
 
1. Vuurwerkverbod 
Een initiatiefvoorstel van GroenLinks, Hart-
voorBloemendaal en Liberaal Bloemendaal. 
Net als Haarlem heeft het college gewezen op 
het onvermogen tot handhaving, nog daargela-
ten of er dan ook een verbod moet komen op 
de verkoop van vuurwerk. Natuurlijk snijdt dit 
hout, maar de handhaving staat of valt aller-
eerst met de richting die de gemeente kiest.  
De nadelen van het massaal afsteken van 
vuurwerk mag je zo onderhand wel evident 
noemen. Het is aan de raad om een belangrijk 
signaal af te geven. De PvdA zal vóór het 
voorstel stemmen.  
 
2. Bestemmingsplan Blekersveld 
Het is de bedoeling dat op het Blekersveld 80 
kleinschalige permanente woningen worden 
gerealiseerd, voorafgegaan door tijdelijke wo-
ningen voor statushouders. Het pad is natuur-
lijk nog niet gelopen, maar het is wel weer een 
belangrijke stap om in Bloemendaal woningen 
te realiseren buiten het duurdere segment. Vo-
gelenzang en het voormalige Geestgronden-
terrein zijn qua planprocedure al doorlopen, 
maar het is nog steeds wachten op “de eerste 
spade” die de grond in gaat, zoals dat heet. 
 
Ten slotte goed nieuws: D66, CDA en Hart 
voor Bloemendaal hebben zich aangesloten bij 
ons initiatiefvoorstel om splitsing van woningen 
te vereenvoudigen waardoor zich een meer-
derheid aftekent. Het initiatiefvoorstel wordt 
waarschijnlijk geagendeerd in de raad van de-
cember.  
 
Henk Schell, fractievoorzitter PvdA 

 

 
 
 

Deze maand maar liefst zes thema’s uitgelicht 

op de website van de PvdA Haarlem: Meer we-

ten? Klik op de link naar het volledige artikel. 

 

• De frustratie van fietsers is eindelijk voorbij 

voor de Rijksstraatweg en Schoterweg. In het 

4e kwartaal wordt het fietspad aangepakt en 

komt hopelijk een eind aan alle hobbels en 

(bijna) ongelukken. 

 

• Wonen en duurzaamheid zijn volgens de 

deelnemers aan de enquête de belangrijkste 

punten voor de volgende bestuursperiode. 

 

• Groen licht voor verwerving jeugdhulp met 

dankzij een breed gesteunde PvdA motie vol-

doende positie voor de gemeenteraad in de di-

verse fasen van het verwervingsproces. 

 

• Overleg tussen Huiskamer Oost en Zuider-

polderbewoners haalt kou uit te lucht 

 

• Gemeenteraad steunt plan van aanpak 

voor verduurzaming sociale huurwoningen 

met lage energielabels en beperking ver-

koop van sociale huurwoningen  

 

• Ten slotte overweegt het Haarlemse college, 

in navolging van o.a. de gemeente Tilburg, een 

pilot met een proefperiode voor samenwoning 

zonder korting op de bijstand. Zodat jongeren 

langer thuis kunnen blijven wonen en bij-

standsgerechtigden die gaan samenwonen 

daar niet gelijk de financiële gevolgen hoeven 

te ervaren. Lees hierover meer op: 

https://www.haarlemsweekblad.nl/lokaal/poli-

tiek/765525/haarlems-college-positief-over-pilot-

samenwonen-op-proef-

?utm_source=dlvr.it&utm_medium=twitter 

Misschien iets om regiobreed op te pakken? 

 

Ienke Verhoeff, fractievoorzitter PvdA 

 

 

https://haarlem.pvda.nl/nieuws/fietsfrustratie-is-eindelijk-voorbij/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/wonen-met-afstand-het-thema-van-de-komende-gemeenteraadsverkiezingen/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/gemeenteraad-haarlem-geeft-groen-licht-voor-verwerving-jeugdhulp/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/overleg-tussen-huiskamer-van-oost-en-zuiderpolderbewoners-haalt-kou-uit-de-lucht/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/overleg-tussen-huiskamer-van-oost-en-zuiderpolderbewoners-haalt-kou-uit-de-lucht/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/gemeenteraad-stemt-in-met-plan-van-aanpak-sociale-huurwoningen-met-slecht-label-opkoopbescherming-per-1-januari-en-beperken-verkoop-sociale-huur/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/gemeenteraad-stemt-in-met-plan-van-aanpak-sociale-huurwoningen-met-slecht-label-opkoopbescherming-per-1-januari-en-beperken-verkoop-sociale-huur/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/gemeenteraad-stemt-in-met-plan-van-aanpak-sociale-huurwoningen-met-slecht-label-opkoopbescherming-per-1-januari-en-beperken-verkoop-sociale-huur/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/gemeenteraad-stemt-in-met-plan-van-aanpak-sociale-huurwoningen-met-slecht-label-opkoopbescherming-per-1-januari-en-beperken-verkoop-sociale-huur/
https://www.haarlemsweekblad.nl/lokaal/politiek/765525/haarlems-college-positief-over-pilot-samenwonen-op-proef-?utm_source=dlvr.it&utm_medium=twitter
https://www.haarlemsweekblad.nl/lokaal/politiek/765525/haarlems-college-positief-over-pilot-samenwonen-op-proef-?utm_source=dlvr.it&utm_medium=twitter
https://www.haarlemsweekblad.nl/lokaal/politiek/765525/haarlems-college-positief-over-pilot-samenwonen-op-proef-?utm_source=dlvr.it&utm_medium=twitter
https://www.haarlemsweekblad.nl/lokaal/politiek/765525/haarlems-college-positief-over-pilot-samenwonen-op-proef-?utm_source=dlvr.it&utm_medium=twitter
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Concept verkiezingsprogramma 
Op 7 en 21 oktober is een conceptversie van 
het programma meningsvormend besproken 
met geïnteresseerde leden. Hun input wordt 
verwerkt in een versie 0.4. die op 11 november 
nog een keer wordt teruggelegd bij de leden en 
een aantal maatschappelijke partners.  
Op 14 december wordt zowel het programma 
als de kandidatenlijst definitief vastgesteld in 
De Luifel, Herenweg 96, Heemstede. 
 
Woningen in het Manpadslaangebied? 
Op 24 oktober besprak de commissie Ruimte 
opnieuw de stand van zaken de ontwikkelingen 
in het Manpadslaangebied, Oorspronkelijk 
agrarisch gebied, nu vooral verwaarloosde 
kassen en een in wezen uniek natuurgebied 
beschikbaar stellen voor woningbouw en zo ja, 
hoeveel dan en onder welke voorwaarden?  
De raad gaf de ontwikkelaars eerder een kader 
van 10 aandachtspunten mee, waarvan aan 9 
wordt tegemoet gekomen bij het nieuwbouw-
plan voor 47 woningen.  
.  
De VVD bleek duidelijk achter de ontwikke-
laars te staan en wilde nu doorpakken. Ook het 
CDA bleek blij met het plan. HBB, D66, Groen-
Links en PvdA hadden bedenkingen bij het 
grote aantal woningen en de financiële info van 
de ontwikkelaars.  
Romee Pameijer (PvdA) stelde samengevat: 
“Wij zijn niet overtuigd van het plan wat er nu 
ligt. Wij zien 47 woningen die zogenaamd te 
gast zijn in de natuur met zo’n 100 auto’s en 
188 mensen. Ik worstel met die combinatie. 
Vanuit de PvdA onderschrijven we natuurlijk 
het belang van meer woningen in Heemstede, 
Maar wij willen graag woningen voor onze leer-
krachten, de mensen die werken in de zorg en 
onze starters. En deze woningen zijn voor die 
doelgroepen niet haalbaar en dat betreuren 
wij. De deur staat voor ons op een heel klein 
kiertje.” De kans is nu groot dat definitieve be-
sluitvorming pas na de verkiezingen zal plaats-
vinden en het Manpadlaangebied onderdeel 
wordt van de campagne. 
 
Romée Pameijer, fractievoorzitter PvdA 

De PvdA stapte vorig jaar in een coalitie om-

dat Zandvoort onbestuurbaar was geworden.  

In het coalitieakkoord sprak PvdA af om Thea-

ter de Krocht snel te renoveren. Geen likje verf 

maar moderniseren, verduurzamen en uitbrei-

den tot een multifunctioneel gebouw waarmee 

Zandvoort vooruit kan.  Een noodzakelijk be-

sluit,  jarenlang telkens uitgesteld. In oktober is 

het ontwerp en krediet vastgesteld. Gebruikers 

en uitbater zetten nog de laatste puntjes op de 

i en de verbouwing kan starten.  

Ondertussen is er alweer een kleine crisis ge-

weest. De VVD scheurde en twee leden verlie-

ten de coalitie. Maar de coalitie behield de 

meerderheid doordat GroenLinks aanhaakte.  

 

De bestuursstijl is resultaatgericht, er is een 

grote  bereidheid om problemen aan te pak-

ken. Dat blijkt ook uit de laatste begroting van 

de coalitie die nu is vastgesteld. Een sluitende 

meerjarenbegroting ondanks donkere wolken 

in de toekomst door mogelijke korting van het 

Rijk. Volgens afspraak is er niet bezuinigd op 

zorg en welzijn.  En wordt het  laatste half 

jaar  nog flink geïnvesteerd in woningbouw, 

cultuur, coronaherstelplan, digitaal parkeerbe-

leid en duurzaamheid. De PvdA heeft het col-

lege hiermee gecomplementeerd.   

In de algemene beschouwingen vroeg de 

PvdA o.m. aandacht voor het jongerenwerk, 

de woningcrisis en energiearmoede.  

De motie Kansen voor Kinderen werd inge-

diend. Hiermee kunnen alle kinderen een ac-

tieve en creatieve levensstijl ontwikkelen. De 

motie kreeg brede steun in de gemeenteraad 

en is overgenomen door het college.  

 

Ten slotte steunde de PvdA voorstellen van 

coalitiegenoten om incidenteel extra geld te 

besteden aan armoedebeleid en jongerenwerk. 

 

Maaike Koper, fractievoorzitter PvdA 

 

https://zandvoort.raadsinformatie.nl/document/10702600/1/Motie%20Kansen%20voor%20Zandvoortse%20kinderen
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In memoriam 
Rie Meijerman 29-9-1928  - 16-10-2021 

Op 5 juni 2016 vond de feestelijke opening van 

het PvdA clubhuis op de Truus Overstee-

genstraat plaats door Rie Meijerman en Rim-

mert Riedstra, Rie als oudste actieve PvdA lid 

samen met Rimmert het - op dat moment – 

jongste PvdA lid.  

In de ledenadministratie was opgenomen dat 

Rie op 1-1-1965 lid was geworden.  

 

Dat klopte niet, die vergissing moet te maken hebben gehad met administratieve slordighe-

den bij het overschrijven van de ene naar de andere afdeling. Rie was al lid, in ieder geval 

moreel, vanaf de oprichting van de PvdA op 9 februari 1946. Ze is meer dan 75 jaar trouw 

PvdA-er gebleven.  

Het clubhuis vond Rie een goed idee, ze miste het contact met andere PvdA leden toen ze 

vanwege haar leeftijd niet meer zo makkelijk ’s avonds naar ledenbijeenkomsten kon komen. 

Om dat contact mogelijk te maken en oudere leden bij de afdeling te betrekken zijn we koffie-

ochtenden gaan organiseren in het clubhuis, een keer per maand op de donderdagochtend. 

Rie kwam dan vanaf de Kampersingel lopen, dan had ze nog een beetje beweging. We heb-

ben het een paar ochtenden geprobeerd, maar de loop kwam er niet erg in. Rie verhuisde 

naar het Reinaldahuis, ook haar loop naar het clubhuis schoot er bij in. Maar ze bleef trouw 

en bezocht zo mogelijk bijeenkomsten die overdag plaatsvonden door met de bus naar de 

stad te komen. Wij verliezen met Rie een icoon van de eerste generatie PvdA-ers. 

Barbara van Balen 

 

Agenda en oproepen 
Nog een keer meepraten over het concept programma 

In Zandvoort op 4 november as. vanaf 20:00 uur in gebouw 

De Blauwe Tram, Louis Davidscarré 1. De PvdA leden hebben 

de uitnodiging inmiddels ontvangen. 

In Heemstede op 11 november as. vanaf 19:30 uur in De Lui-

fel, Herenweg 96. De uitnodiging komt binnenkort. 

 

Klimaatmars Amsterdam  

Op zaterdag 6 november om 13:00 uur starten we op de 

Dam en we gaan vanaf daar, met onze protestborden hoog in 

de lucht, naar het Westerpark. Daar begint rond 15:00 uur het 

eindprogramma met speeches en muzikale optredens. Dat 

duurt ongeveer een uur. Zorg dat je erbij bent! 
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Hoe voorkomen we energiearmoede? 

Op dinsdag 9 november van 19:00-21:30 uur organiseert de 

PvdA fractie Noord-Holland een webinar Energiearmoede. 

Energiearmoede is een groeiend maatschappelijk probleem 

door de stijgende gasprijzen en de energietransitie die we de 

komende jaren moeten realiseren. De mensen voor wie wij als 

PvdA opkomen worden hierdoor het hardst geraakt.  

In dit webinar krijg je praktische ideeën en informatie waar je verder mee kunt. Zodat je weet 

wat je aan de gemeente of provincie kunt vragen of wat je kunt meenemen in de verkiezings-

programma’s. Het doel van de PvdA fractie Noord-Holland is om samen te kijken naar een 

strategie om dit groeiende probleem aan te pakken. Meld je aan via pvda@noord-holland.nl 

en doe mee. 

16 november 20:00-22:00 uur Debat onderwijskwaliteit en onderwijskansen 

Op dinsdag 16 november vanaf 20:00 uur organiseert de 

PvdA Zuid-Kennemerland in De Pletterij een debatavond 

over onderwijs met: 

• Marjolein Moorman, wethouder PvdA Amsterdam en  

• Bo Paulle, onderwijssocioloog bij de Universiteit van Am-

sterdam. 

Marjolein Moorman zal ingaan op de vraag hoe de gemeente een voortrekkersrol kan ne-

men in het verhogen van de kwaliteit van het onderwijs en het vergroten van de kansenge-

lijkheid. Bo Paulle gaat in op de noodzaak om interventies in onderwijskwaliteit te baseren 

op bewezen effectieve methoden en praktische voorbeelden daarvan.Gespreksthema’s zijn: 

kwaliteit van onderwijs, gelijke kansen, welzijn van leerlingen, sociale en fysieke veiligheid en 

de doorlopende leerlijn van kinderopvang, via basisonderwijs tot in het voortgezet onderwijs.  

 

Het programma is:  

19:30-20:00 uur inloop en ontvangst met koffie of thee 

20:00-20:05 uur opening door Sam Meerhoff, bestuurslid PvdA Zuid-Kennemerland 

20:05-20:25 uur presentatie Marjolein Moorman 

20:25-20:45 uur presentatie Bo Paulle 

20:45-20:55 uur beantwoording van vragen uit de zaal 

20:55-21:00 uur introductie van het panel, bestaande uit Attiya Gamri, voorzitter van de 

   Willem Schrikker stichting en John Oomkes, raadslid PvdA Haarlem 

21:00-21:25 uur paneldiscussie aan de hand van vragen en opmerkingen uit de zaal 

21:25-21:30 uur afronding door Sam Meerhoff 

21:30-22:00 uur borrel en napraten 

Op basis van de huidige coronaregels kunnen 45 mensen aanwezig zijn bij het debat. 

Toegang is gratis maar een ticket via de website is vereist, evenals het tonen van de vacci-

natieapp of negatieve testuitslag. Aanmelden via de website van De Pletterij.  

U kunt deze livestream ook gratis volgen via de homepage van de Pletterij en de Facebook– 

en  Youtube pagina’s. Na afloop is het debat via  Youtube als podcast terug te zien. 

We hopen op een actieve deelname van alle PvdA leden die werkzaam zijn in het onderwijs 

en/of (zich kunnen verplaatsen in) ouders met kinderen die zich zorgen maken over de effec-

ten van corona op de leerprestaties van hun kinderen. 

mailto:pvda@noord-holland.nl
https://www.pletterij.nl/event/16-nov-21-debat-pvda-onderwijskwaliteit-en-onderwijskansen/
http://www.pletterij.nl/
https://www.facebook.com/PletterijDebat/
https://www.youtube.com/channel/UC64zMFpbgHPiOPc9JGnaKdg
https://www.youtube.com/channel/UC64zMFpbgHPiOPc9JGnaKdg
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Algemene Ledenvergadering 17 november 20:00 uur 
Locatie: De Luifel, Herenweg 96, Heemstede 

 

In deze vergadering wordt besloten wie in Bloemendaal, Haar-

lem, Heemstede en Zandvoort voor de PvdA als lijsttrekker zal 

optreden. Verder za; Marleen van Dam, regiomanager van Vluch-

telingenWerk Zuid-Kennemerland wat vertellen over hun werk, de 

nieuwe Inburgeringswet en de samenwerking met gemeenten.  

Tenslotte staat de begroting 2022 op de agenda. 

 

Campagne-activiteiten Haarlem 
Op zaterdag 27 november en 18 december gaat de PvdA in 

Haarlem “de wijk in”.  

 

Wil je meedoen?  

Meld je aan bij Valentijn van de Beek: valentijn@posteo.nl  

Dan krijg je tijdig informatie over de locatie en de tijd. 

 

In de komende nieuwsbrieven volgt meer info over de campagne-

activiteiten in Bloemendaal, Heemstede en Zandvoort. 

 

Noteer verder alvast de volgende data in de agenda: 
13-17 december  ALV vaststelling verkiezingsprogramma en kandidatenlijst 

 13-12 om 20:00 uur voor Bloemendaal (locatie nog niet bekend)  

 13-12 om 20:00 uur voor Zandvoort, locatie De Blauwe Tram, Louis Davidscarré 1 

 14-12 om 20:00 uur voor Heemstede, locatie De Luifel, Herenweg 96 

 15-12 om 20:00 uur voor Haarlem, locatie: wijkcentrum De Ringvaart  

18 december   PvdA canvasactie  in Haarlem 

 
Oproep: Help STIWEWA om de scholen in Suriname open te hou-
den en te zorgen dat hun kwaliteit behouden blijft 

 
Stichting Wintiwai en Omgeving (Stiwewa)  is een mega 
inzamelingsactie gestart voor 30 scholen in het primair en 
voortgezet onderwijs in Paramaribo-Zuid.  
 
Bijdragen zijn welkom op NL18 TRIO 0198 3182 51 t.n.v. 
het Thiele Wibautfonds onder vermelding van Stiwewa.  
 

 
Op dit moment is de economische situatie in Suriname slecht waardoor het onderwijs onder 
grote druk staat. Er is onvoldoende geld voor de meest eenvoudige en noodzakelijke voor-
zieningen, zoals leermiddelen, hygiënisch en paramedische hulpmiddelen. Geef ook kin-
deren en de kans om hun talenten te ontwikkelen en scholen in Suriname om leerachterstan-
den zo mogelijk te voorkomen en in ieder geval terug te dringen. Voor meer informatie neem 
contact op met Barbara van Balen (barbara@barbaravanbalen.nl of 06-26058367)  

mailto:valentijn@posteo.nl
https://zuidkennemerland.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/530/2021/10/informatiestiwewa.pdf
https://zuidkennemerland.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/530/2021/10/informatiestiwewa.pdf
mailto:barbara@barbaravanbalen.nl
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Oproep: Kandidaat bestuurders en een 
nieuwe redacteur voor de maandelijkse 
nieuwsbrief van de PvdA Zuid-Kennemerland 
De komende periode zal een aantal bestuursleden mogelijk de 
overstap maken naar de PvdA fractie in een van onze gemeen-
ten of om andere redenen stoppen met hun functie. Daarom 
zoeken we nieuwe kandidaat-bestuursleden vanuit de gemeen-

ten Bloemendaal en Heemstede. Daarnaast zoeken we iemand die het echt leuk vindt om de 
maandelijkse nieuwsbrief vorm te geven. Lijkt het je wat? Meld je dan aan voor een vrijblij-
vend kennismakingsgesprek via secrpvdzk@gmail.com  
 

Herhaalde oproep   Medewerkers gezocht voor het PvdA Ombudsteam 

Het ombudsteam heeft jarenlang met veel succes gewerkt voor cliënten die om diverse rede-
nen in de problemen waren gekomen. Veelal waren er moeilijkheden met overheids- of semi-
overheidsinstanties. In de meeste gevallen hebben wij die kunnen oplossen.  
 
Wij zoeken nu tenminste twee nieuwe leden voor het ombudsteam. Dan kunnen we weer 
twee teams vormen van elk twee leden. Dat is belangrijk omdat wij altijd ons werk doen, sa-
men met een collega. Belangstellenden kunnen contact opnemen met Riet Jacobs of Rem-
melt van Veelen. 
 

 

Vragen of Zorgen? Mail/bel het ombudsteam! 

Loop je vast in het contact met de overheid of andere instellingen?  

Weet je niet precies waar je terecht moet zijn voor advies, hulp of informatie.  

 

Dan kan het PvdA Ombudsteam wellicht helpen!  

Het PvdA Ombudsteam is er voor iedereen uit Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zand-

voort, of je lid bent van de PvdA of niet. Je kunt mailen naar: ombudsteam@pvdahaarlem.nl 

of bellen met 06 - 8214 6612. In reactie daarop wordt je uitgenodigd voor een gesprek in ons 

clubhuis aan de Truus Oversteegenstraat 169 in Haarlem. 

 

  Overige informatie 

Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
27e van de maand aan bij cobykroon@outlook.com. Op onze website vind je meer informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen, het PvdA ombudsteam en 
de laatste info over de activiteiten! Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun 
tonen door een bedrag over te maken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. 
PvdA o.v.v. activiteiten- en campagnebudget Zuid-Kennemerland. 

mailto:secrpvdzk@gmail.com
mailto:riet.ton@kpnplanet.nl
mailto:mail@remmeltvanveelen.nl
mailto:mail@remmeltvanveelen.nl
mailto:cobykroon@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/

